
Z Á P I S N I C A 

 

 

z 12. zasadnutia obecného zastupiteľstva dňa 11.06.2021 o 17,30 hod. v Kultúrnom dome  

 

Prítomní podľa prezenčnej listiny 

 

1. Otvorenie 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  

3. Kontrola uznesení  

4. Prejednanie došlej žiadosti 

5. Vyhlásenie termínu konania voľby hlavného kontrolóra pre obec Jenkovce a určenie  

       požiadaviek na výkon hlavného kontrolóra 

6.   Predloženie rozpočtových opatrení č.4 a č.5 /2021 

7.   Prejednanie vývozu žúmp s nájomníkmi obecných bytov. 

8.   Diskusia 

9.   Záver 

 

Program: 
 

 

K bodu č. 1: Otvorenie 

 

V tomto bode starosta obce privítal prítomných poslancov a konštatoval, že v priestoroch 

kultúrneho domu sú na zasadnutí podľa prezenčnej listiny prítomní 5 poslanci (Štefan 

Hakuča, Ing. Lukáš Jenčo, PhDr. Gabriela Cibereová, Ing. Ján Kalapoš a Renáta Čermáková), 

takže zasadnutie je uznášania schopné. Starosta obce predniesol návrh programu. Obecné 

zastupiteľstvo hore uvedený návrh programu prejednalo a uznieslo sa schváliť ho. 

Hlasovanie 5 za, 0 proti, 0 zdržal sa ďalej len 5-0-0.  

 

 

Uznesenie č. 153 

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje program 12. Zasadnutia OZ Jenkovce: 

 

 

 

Schválený program rokovania: 

Program: 
1. Otvorenie 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  

3. Kontrola uznesení  

4. Prejednanie došlej žiadosti 

5. Vyhlásenie termínu konania voľby hlavného kontrolóra pre obec Jenkovce a určenie  

       požiadaviek na výkon hlavného kontrolóra  



6. Predloženie rozpočtových opatrení č.4 a č.5 /2021 

7. Prejednanie vývozu žúmp s nájomníkmi obecných bytov. 

8. Diskusia 

9. Záver 

 

 

Hlasovanie: z celkového počtu 5 poslancov sa hlasovania zúčastnili 5 poslanci 

za hlasovali 5 poslanci: Ing. Lukáš Jenčo, Štefan  Hakuča, , PhDr. 

Gabriela Cibereová, Ing. Ján Kalapoš, Renáta Čermáková 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

neprítomní: 0  

 

 

K bodu č. 2 Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

 

V tomto bode starosta obce určil za zapisovateľa p. Zuzana Sejnovú, pracovníčku obecného 

úradu a za overovateľov zápisnice p. Ing. Ján Kalapoš a p. Štefan Hakuča. 

 

Hlasovanie za 5 (Ing. Lukáš Jenčo, Štefan Hakuča, PhDr. Gabriela Cibereová, Ing. Ján 

Kalapoš, Renáta Čermáková) 

Proti 0  Zdržal sa 0  Neprítomní 0 

 

Uznesenie č. 154 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Jenkovce berie na vedomie informáciu o určení zapisovateľa 

a overovateľov zápisnice. 

 

 

Hlasovanie: z celkového počtu 5 poslancov sa hlasovania zúčastnili 5 poslanci 

za hlasovali 5 poslanci: Ing. Lukáš Jenčo, Štefan  Hakuča, , PhDr. 

Gabriela Cibereová, Ing. Ján Kalapoš, Renáta Čermáková 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

neprítomní: 0  

  

 

 

K bodu č. 3 Kontrola uznesení 

 

Kontrolu uznesení vykonal starosta obce a konštatoval, že uznesenia sú splnené.  

 

Hlasovanie za 5 (Ing. Lukáš Jenčo, Štefan Hakuča, PhDr. Gabriela Cibereová, Ing. Ján 

Kalapoš, Renáta Čermáková) 

Proti 0  Zdržal sa 0  Neprítomní 0 

  

 



 

Uznesenie č. 155 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Jenkovce berie na vedomie informáciu o splnení uznesení. 

Hlasovanie: z celkového počtu 5 poslancov sa hlasovania zúčastnili 5 poslanci 

za hlasovali 5 poslanci: Ing. Lukáš Jenčo, Štefan  Hakuča, , PhDr. 

Gabriela Cibereová, Ing. Ján Kalapoš, Renáta Čermáková 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

neprítomní: 0  

  

K bodu č. 4 Prejednanie došlej žiadosti 

  

Starosta obce predložil poslancom OZ došlé žiadosti. Ako prvú- Žiadosť o montáž 

kamerového systému k bytu č. 204 od p. Mareka Slinčáka. OZ túto žiadosť  prerokovalo 

a schválilo.  

Hlasovanie za 5 (Ing. Lukáš Jenčo, Štefan Hakuča, PhDr. Gabriela Cibereová, Ing. Ján 

Kalapoš, Renáta Čermáková) 

Proti 0  Zdržal sa 0  Neprítomní 0 

 

Následne bola predložená Žiadosť o vyhotovenie splátkového kalendára na daň z pozemkov 

za rok 2020 vo výške 776,44 € od p. Matúša Mandely. OZ túto žiadosť prerokovalo 

a schválilo ju.  

     Hlasovanie za 5 (Ing. Lukáš Jenčo, Štefan Hakuča, PhDr. Gabriela Cibereová, Ing. Ján 

Kalapoš, Renáta Čermáková) 

Proti 0  Zdržal sa 0  Neprítomní 0 

 

      

 

 

Uznesenie č. 156 

 

Obecné zastupiteľstvo schválilo Žiadosť  o montáž kamerového systému k bytu č. 204 od p. 

Mareka Slinčáka. 

 

Hlasovanie: z celkového počtu 5 poslancov sa hlasovania zúčastnili 5 poslanci 

za hlasovali 5 poslanci: Ing. Lukáš Jenčo, Štefan  Hakuča, , PhDr. 

Gabriela Cibereová, Ing. Ján Kalapoš, Renáta Čermáková 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

neprítomní: 0  

 

 

 

 

Uznesenie č. 157 

 



Obecné zastupiteľstvo schválilo Žiadosť o vyhotovenie splátkového kalendára na daň 

z pozemkov za rok 2020 vo výške 776,44 € od p. Matúša Mandely 

 

Hlasovanie: z celkového počtu 5 poslancov sa hlasovania zúčastnili 5 poslanci 

za hlasovali 5 poslanci: Ing. Lukáš Jenčo, Štefan  Hakuča, , PhDr. 

Gabriela Cibereová, Ing. Ján Kalapoš, Renáta Čermáková 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

neprítomní: 0  

 

 

 

 

 

K bodu č.5 Vyhlásenie termínu konania voľby hlavného kontrolóra pre obec Jenkovce 

a určenie požiadaviek na výkon hlavného kontrolóra  

 

 

Vzhľadom k tomu, že kontrolórka obce ukončila k 31.12.2020 pracovný pomer zo 

zdravotných dôvodov , oboznámil starosta obce OZ už pred tým avizované vypísanie 

výberového konania na túto funkciu. Núdzový stav skončil 14.05.2021 a OZ je preto povinné 

do 60 dní vypísať voľbu kontrolóra obce. OZ sa po oboznámení s touto záležitosťou v súlade 

s platnou legislatívou rozhodlo vyhlásiť termín konania na voľbu hlavného kontrolóra obce na 

deň 10.09.2021. Termín doručenia písomných prihlášok stanovilo OZ do 13.08.2021 do 12,00 

hod., miesto a spôsob doručenia prihlášok uchádzačov ako aj povinné prílohy k prihláške 

tvoria prílohu tejto zápisnice. Úväzok kontrolóra bol stanovený na 0,20 %.  

 

Uznesenie č. 158 

 

Obecné zastupiteľstvo vyhlasuje v zmysle zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení 

v znení neskorších predpisov a doplnkov  na  deň 10.09.2021 konania voľby hlavného 

kontrolóra. 

Obecné zastupiteľstvo  určuje podmienky na výkon funkcie hlavného kontrolóra 

Obecné zastupiteľstvo stanovuje termín doručenia prihlášok 

 

 

Hlasovanie: z celkového počtu 5 poslancov sa hlasovania zúčastnili 5 poslanci 

za hlasovali 5 poslanci: Ing. Lukáš Jenčo, Štefan  Hakuča, , PhDr. 

Gabriela Cibereová, Ing. Ján Kalapoš, Renáta Čermáková 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

neprítomní: 0  

 

K bodu č.6 Predloženie rozpočtových opatrení č.4 a 5/2021 

 

     V tomto bode starosta obce predložil OZ rozpočtové opatrenia č.4 a č.5/2021, ktoré tvoria   

prílohu zápisnice. Rozpočtové opatrenia č.4 a č.5/2021 zobralo OZ na vedomie. 

 

Uznesenie č. 159 



 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie rozpočtové opatrenia č.4 a č.5/2021 

 

Hlasovanie: z celkového počtu 5 poslancov sa hlasovania zúčastnili 5 poslanci 

za hlasovali 5 poslanci: Ing. Lukáš Jenčo, Štefan  Hakuča, , PhDr. 

Gabriela Cibereová, Ing. Ján Kalapoš, Renáta Čermáková 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

neprítomní: 0  

 

K bodu č. 7 Prejednanie vývozu žúmp s nájomníkmi obecných bytov. 

 

Starosta obce informoval nájomníkov o spôsobe vývozu žúmp a o výpočte poplatku za vývoz 

žúmp. Žumpy pravidelne kontroluje pracovník obecného úradu, ktorý nahlasuje stav hladiny 

v týchto žumpách. Následne ekonómka OcÚ objedná vývoz. Vývoz realizuje VVS a.s. 

Košice, ktorá zároveň vystaví obecnému úradu faktúru. OcÚ v lehote splatnosti túto faktúru 

uhradí. Nájomníci obecných bytov by mali tento vývoz platiť v mesačných splátkach, ktoré sú 

nastavené na základe spotreby vody odčítanej vodomerom v danom byte. Starosta obce vytkol 

nájomníkom, že u niektorých tieto platby neprebiehajú na čas, resp. niektorí nájomníci platia 

vývoz s niekoľkomesačným meškaním.  

Pracovníčka OcÚ p. Jaroslava Jenčová odovzdala nájomníkom bytov vyúčtovanie a zároveň 

nové platobné výmery. O slovo požiadal nájomník bytu č. 202  p. Martin Pinkovský, ktorý sa 

vo svojom diskusnom príspevku informoval prečo nemá každý byt samostatnú žumpu resp. 

prečo nie je pri obecných bytoch umiestnená ČOV. Starosta obce odpovedal, že žumpy sú 

spoločné pre niekoľko bytov, pretože tak boli naprojektované a osadenie ku každému bytu 

zvlášť by znamenalo vysoké finančné náklady. ČOV k týmto bytom odmietli predchádzajúci 

nájomníci z dôvodu, že sa nevedeli dohodnúť ako rozrátať poplatok za spotrebu elektrickej 

energie, ktorú by spotrebovala ČOV a ktorú by mali zaplatiť jednotlivé byty.  

Ďalej vystúpila p. Dominika Agárdi, ktorá navrhovala rozrátať vývoz žúmp paušálne na 

jednotlivé byty. S týmto návrhom nesúhlasili nájomníci, ktorí majú nízke spotreby vody a tým 

pádom aj nízke poplatky za vývoz žúmp. V ďalšom vystúpila JUDr. Martina Kováčová, že 

nie všetka voda, ktorá prejde vodomerom prechádza do žumpy. Starosta obce odpovedal, že 

takto ( že všetka voda, ktorá prejde vodomerom) robí vyúčtovanie aj VVS a.s. pri výpočte 

stočného. Poslanec Ing. Ján Kalapoš požiadal ekonómku OcÚ aby vyčíslila koľko vody za 

sledované obdobie jeden rok prešlo vodomermi a koľko odpadovej vody zo žúmp vyviezla 

VVS a.s.  Ekonómka p. Jenčová informovala, že vodomermi prešlo 1257 m3 vody   a VVS 

a.s. vyviezla 902 m3 vody. Znamená to teda, že rozdiel 355 m3 vody, ktorá vodomermi síce 

prešla a do žumpy odtiekla znáša na svoje náklady obec.  

Keďže neboli ďalšie otázky starosta obce tento bod ukončil.  

 

Uznesenie č. 160 

 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informáciu o spôsobe vývozu žúmp a o výpočte 

poplatku za vývoz žúmp. 

 

Hlasovanie: z celkového počtu 5 poslancov sa hlasovania zúčastnili 5 poslanci 

za hlasovali 5 poslanci: Ing. Lukáš Jenčo, Štefan  Hakuča, , PhDr. 

Gabriela Cibereová, Ing. Ján Kalapoš, Renáta Čermáková 

proti: 0 



zdržal sa: 0 

neprítomní: 0  

 

 

 K bodu č. 8 Diskusia 

 

 Diskusia prebiehala priebežne pri každom bode.  

 

 

K bodu č. 9 Záver 
 

Na záver starosta obce poďakoval prítomným za účasť a zasadnutie ukončil o 19:30 hod. 

 

 

 

 

Overovatelia:  

 

 

 

 

             Ing. Jaroslav André, starosta obce

  
 


